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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: A Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság 2023. 

április 25-én, kedden délután 13.00 órakor Lajosmizse Város Önkormányzata 

Dísztermében megtartott soros bizottsági ülésről. 

 

Jelen vannak:  

 

Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság  

tagjai: 

  Lukács Józsefné   bizottság elnöke 

Cseh Katinka    bizottság tagja 

Borbély Ella    bizottság tagja 

Sápi Tibor                                     bizottság tagja 

Bagó István                                 bizottság tagja 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: Basky András polgármester 

      dr. Balogh László jegyző 

      Muhariné Mayer Piroska aljegyző 

      Gulyás Annamária Pénzügyi Iroda irodavez. 

      Horváth Sándor pályázati referens 

      dr. Mátyus Béla jogtanácsos 

      Kovács Gábor települési főépítész 

      Szenekné Molnár Dóra óvodavezető h. 

      Héjasné Székely Rita Műv. Ház részéről 

      Belusz László települési képviselő 

      Dudás Klára Könyvtárvezető 

 

Jegyzőkönyvvezető: Márton Györgyné 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Tisztelettel köszöntöm a mai ülésünkön megjelenteket. Megállapítom, hogy ülésünk 

határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 5 fő jelen van. 

A meghívót mindenki megkapta, az abban foglalt napirendi pontok mindenki előtt 

ismertek. Kérdezem, hogy ezen kívül van-e valakinek módosításra, illetve kiegészítésre 

javaslata? Amennyiben nincs, s egyetértünk a meghívó szerinti napirendi pontokkal, 

kérem, kézfelemeléssel jelezzük. 

Megállapítom, hogy a bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi napirendi pontok tárgyalását fogadta el: 

Napirendi pontok:       Előterjesztő: 

1./ A 2023. évi Környezetvédelmi Nap program-ter-  Basky András 
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     vezetének elfogadása      polgármester 

2./ Lajosmizse Város Önkormányzatának Gazdasági   Basky András 

     Programja felülvizsgálata     polgármester  

 

3./ Pályázat előkészítése a „TOP-Plusz-1.1.3-21 azonosító Basky András 

     számú, „Helyi és térségi turizmusfejlesztés” pályázati  polgármester 

     felhívásra 

 

4./ „BigBlockTv” fesztivál rendezése a Vásártéren  Basky András 

         polgármester 

 

 

1./ Napirendi pont 

A 2023. évi Környezetvédelmi Nap program-tervezetének elfogadása 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Igyekszünk szebbé tenni a környezetünkben élők környezetét. Ennek kapcsán az 

Önkormányzat meghirdeti a Környezetvédelmi Napot, mely a Környezetvédelmi 

Alapból lesz finanszírozva. Minden intézményünk felkészült programokkal állt elő. Ezt 

a napot május 10-re hoztuk előre május 30-ról. Szép programokkal, játékos 

vetélkedőkkel készülnek, nagyon kihangsúlyozva környezetünk védelmét, a 

fenntarthatóságát, beleértve a családi együttlétet, a tisztaságra való nevelést, a 

környezetünkben keletkező hulladékok hasznosítását és újrahasznosítását. Ennek a 

napnak a lebonyolításához az intézmények igényelnek segítséget, melyet az 

Önkormányzat a Környezetvédelmi Alapból támogat. A Művelődési Ház 289 ezer 

forintot, az EGYSZI 100.000.- Ft-ot, a Meserét Napközi Otthonos Óvoda 100.000.- Ft-

ot szeretne. A Művelődési Ház a vendégművészek térítését számolta fel. A Közös 

Önkormányzati Hivatal 80.000.- Ft-ot, a Roma Nemzetiségi Önkormányzat 86.000.- Ft-

ot, az Iskola 80.000. Ft-ot igényelt. Javaslom, hogy ezeket a megigényelt összegeket az 

intézményeknek juttassuk oda. Van-e hozzáfűznivaló? 

Borbély Ella MKVB tag 

Mind a négy tagintézményünk zöld óvoda, ezért a környezetvédelem az egész évre is 

vonatkozik. 100.000. –Ft-ot arra szeretnénk, hogy a virágok mellé eszközöket is 

szeretnénk beszerezni a gyermekeknek (távcső, nagyító, bogárgyűjtő) amivel a 

gyermekek játékosan meg tudják tanulni a környezetvédelmet. Köszönjük szépen, ez 

nagy segítség nekünk. 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Van-e még kérdés, hozzászólás?  

dr. Balogh László jegyző 

A Hivatalnak 160.000.- Ft-ot kellene szavaztatni, mert ebből 80.000.- Ft a Fekete István 

Sportiskolai Általános Iskoláé lesz. 
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Lukács Józsefné MKVB elnök 

Rendben van. Aki ezzel a kiegészítéssel elfogadja az előterjesztés határozat-tervezetét, 

hogy a Művelődési Ház 289.000.- Ft, az EGYSZI részére 100.000.- Ft, a Meserét 

Napközi Otthonos Óvoda részére 100.000.- Ft, a Közös Önkormányzati Hivatal részére 

160.000.- Ft, a Roma Nemzetiségi Önkormányzat résére 86.000.- Ft támogatás legyen 

kifizethető a Környezetvédelmi Alap terhére, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság 5 

igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

36/2023. (IV. 25.) MKVB hat. 

A 2023. évi Környezetvédelmi Nap 

program-tervezetének elfogadása 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Me- 

   zőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottsága  

   elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés 

   határozat-tervezetét azzal, hogy a Környezetvédelmi Nap megtar- 

   tására: 

- a Művelődési Ház részére    289.000.- Ft, 

- az EGYSZI részére     100.000.- Ft, 

- a Meserét Napközi Otthonos Óvoda részére 100.000.- Ft, 

- a Lajosmizsei Közös Önkormányzati  

Hivatal részére       160.000.- Ft, 

- a Roma Nemzetiségi Önkormányzat részére   86.000.- Ft, 

 

támogatás kerüljön kifizetésre a Környezetvédelmi Alap terhére. 

 

Határidő: 2023. április 27. 

Felelős:     MKVB 

 

2./ Napirendi pont 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Gazdasági Programja felülvizsgálata 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Nagyon sok érdekes dolog van benne. Nagyon összeszedett és átgondolt. A programban 

6 oldalon keresztül kell módosítást beletenni.  

Néhány dolgot említsek meg. A szennyvíztelep 130 %-osan működik. Hamarosan  

bővítést, fejlesztést kell eszközölni, mert az ide települő újabb vállalkozások nem tudnak 

erre rákötni, ez nagy hiba, s nagy hiányosság lesz a következő esztendőben. 

Amit még kiemelnék, a kommunikációs kompetencia. Haladni kell a korral, meg kell 

jelennünk, s mutatni kell magunkat. Fontos, hogy kapcsolatban legyünk majd a 

vármegyével, s ezen belül több településsel. A mi lehetőségeinkhez képest behozzuk a 

környező települések említésre méltó dolgait. Ez a forrástérkép. Erről szólni kellene. 

Kérném Horváth Sándort, hogy mondjon erről néhány szót. 
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Horváth Sándor pályázati referens 

A forrástérképpel azért volt szükséges kiegészíteni a Gazdasági Programot, mert a 

gazdasági programunk 2020. tavaszán került elfogadásra. Az önkormányzati 

választások után 6 hónapon belül ezt el kell fogadni. Ez már a koronavírus felszálló 

ágában történt, s akkor nem tudtuk szakmai szinten olyan szinten mindenkivel 

leegyeztetni, akivel kellett volna az EU-s fejlesztési ciklusnak a dolgait, s ezt bele kell 

dolgozni. A legtöbb fejlesztési igénye az önkormányzatnak szinte csak Európai Uniós 

fejlesztéssel lehetséges. Tavaly december 20-án fogadták el a partnerségi 

megállapodást. A mi fejlesztési igényünk, s a Képviselő-testület fejlesztési 

igényeinkhez ezek a források hozzá lettek rendelve. Ez tartalmazza azokat a TOP 

pluszos projekteket, amik az elmúlt évben beadásra kerültek, illetve nyertek is, és 

megvalósításra várnak. 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Van-e kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban? Nincs. 

Aki elfogadja az előterjesztés határozat-tervezetét, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság 

5 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 

37/2023. (IV. 25.) MKVB hat. 

Lajosmizse Város Önkormányzatának  

Gazdasági Programja felülvizsgálata 

HATÁROZAT 

 

  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Mező- 

  gazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottsága elfo- 

  gadásra javasolja a Képviselő-testületnek Lajosmizse Város Önkor- 

  mányzatának Gazdasági Programja felülvizsgálatát. 

  Határidő: 2023. április 25. 

  Felelős:     MKVB 

 

3./ Napirendi pont 

Pályázat előkészítése a TOP-Plusz-1.1.3-21. azonosító számú, „Helyi és térségi 

turizmusfejlesztés” pályázati felhívásra 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Lajosmizse turisztikai fejlesztése. Vannak nagyon szép dolgaink, nagyon jó helyen levő 

dolgaink, de vannak olyan helyeink is, amiket nagyon jó lenne szebbé tenni és védetté 

nyilvánítani, és minél több embernek megmutatni, lajosmizsei embereknek, s 

idegeneknek is. Legyünk ezekre a dolgokra büszkék.  Vannak, amik nagyon elhanyagolt 

állapotban vannak, például a Régi Városháza, ami most több pályázatunkban is benne 

van. Megkezdjük a munkákat, hogy a külseje és a belseje is megfelelő állapotban legyen. 

Vannak fáink is, útjaink, tavaink, amire áldozni kellene a jövőben. Reméljük, hogy 

lesznek rá pályázatok, hogy ezeket meg tudjuk valósítani. 
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Ha a Régi Városháza épülete meg tud újulni, akkor nagyon fontos, hogy ott a meglévő 

gyűjteményeket be tudjuk mutatni, de legyen hely arra is, hogy egy folyamatosan 

változó térségi, vagy országos rendezvényt tudjunk megvalósítani. Igényesen kell 

kialakítanunk, s nagyon sok feladat van, amit a megfelelő szakembereknek koordinálni 

kell. 

A Puszta templom környéke nem volt szemetes, ezt tapasztaltuk a „TE SZEDD” 

szemétgyűjtési akció keretében. A környezet szép továbbra is, a fák nagyon lassan 

nőnek, a hársfáról van szó, az nagyon lassan nő. Azok a táblák, amelyek ki vannak téve 

az állagmegóvás kérdése érdekében, azokat fel kellene újítani.  

Felkérem Horváth Sándort, hogy mondjon néhány szót erről a pályázatról. 

Horváth Sándor pályázati referens 

Már a pályázat beadásához turisztikai szakembert kell alkalmaznunk, ezt a Bács-Kiskun 

Vármegyei Fejlesztési Ügynökség tudja biztosítani számunkra. A turisztikai szakértővel 

is volt már több körben egyeztetve. Ma délelőtt Szabóné Bognár Anikóval, a 

Kecskeméti Katona József Színház igazgatójával volt helyszíni bejárás. Meg is nézte a 

gyűjteményt. Megnéztük az épületet is. Kovács Gábor települési főépítész is velünk 

tartott, mert az épület felújítása, átalakítása, feltételhez kötött, mivel védett épület.  Az 

épület falán kívül-belül repedések vannak. Legfontosabb, hogy az épület statikailag 

kibírja azt, amit szeretnénk vele csinálni, illetve azt, hogy a romlását meg tudjuk állítani. 

Vannak olyan repedések az épületen, ami komolyabb statikai vizsgálatot igényel. Ha 

sikerül mindent összehozni, akkor már lehet, hogy jövő héten kijön a statikus, 

megvizsgálja az épületet.  Mi abban bízunk, hogy viszonylag kismértékű lesz az 

átalakítás, ezért nagy statikai beavatkozásra nem lesz szükség. A turisztikai pályázat és 

a szakmai elvárás elég erős követelményeket állít. A legerősebb követelmény az a 

főbejárathoz kapcsolódó vendégfogadó tér, amit úgy kell kialakítani, hogy az 30-50 ezer 

ember fogadására alkalmas legyen. Ezt mi úgy szeretnénk megoldani, hogy az Új 

Városháza felőli bejárat lenne ennek a komplexumnak a főbejárata, valamint az azzal 

szemben lévő két kisebb iroda összenyitása. 

Ami jelentősebb beavatkozás lenne az épületen, hogy az innovatív elemek, és interaktív 

kiállító részben a pincék bevonása is megtörténne. A nagyobb pince a Városháza felőli 

szárny alatt van, amely a Földeáki Vendégfogadó volt.  

Az eddigi egyeztetések alapján az körvonalazódott, hogy a terek a főbejárattal szemben 

összenyitásra kerülnének. Ebből a térből az Iskola-tó felől egy új ajtónyílással egy új 

bejárat lenne kialakítva. Itt közvetlenül a pince lejáróhoz jutnánk ki az épületből. Az 

nem biztos, hogy milyen tetőt kapna, lehet, hogy csak egy esővédő tetőt, de lehet, hogy 

egy falazott részt is. Minél költséghatékonyabban szeretnénk megcsinálni. 

Az épületnek a komplex akadálymentesítését is meg kell valósítani. Az energetika 

pályázat, amit az előterjesztés elején említettem, az lehetőséget és megoldást is fog adni 

a kijáratnak az akadálymentesítésére, viszont a belső komplex akadálymentesítést nem 

fogja biztosítani. Ahhoz, hogy a pályázati költségkeretekbe beleférjünk, fontos szem 

előtt tartani, hogy az épület védettség alatt áll, nagyon fontos, hogy megtartsuk az 

épületet ebben a formájában kívülről is. A jelenlegi bejáratoknál annyira magas a 

szintkülönbség, hogy a bejárat akadálymentesítését is meg kell csinálni, de a hátsó 
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részen is kell akadálymentesítés. Ezáltal egy olyan problémát is igyekeznénk megoldani, 

ami az Iskola-Tó Partján tartandó rendezvények használatához kapcsolódna, mert ez a 

hátsó bejárat a vizes blokkok megközelítését is szolgálná a rendezvények idején, illetve, 

majd ha ez a turisztikai komplexum elkészül, s nyitva lesz, azt is. 

A Helytörténeti Gyűjtemény átkerült a városhoz, a Megyei Múzeum a szakmai hátteret, 

és a muzeológiai tudást biztosítja. 

Az elmúlt héten felvettük a kapcsolatot Hortiné dr. Bató Edittel a Jász Múzeum 

vezetőjével. Ők is szakmai segítséget kínáltak fel a Kecskeméti Múzeum mellett. 

A turisztikai atrakciónak a megfelelőségét úgy kell elképzelni, hogy az Új Városháza 

felőli szárnya lenne az épületnek az aktív turisztikai része. Az épület sarkából indulna 

az állandó kiállítás, valamint egy teremnek a folyamatosan cserélődő kiállításra is kell 

helyet találni. Az épület Mizsei utcai szárnyánál az körvonalazódik, hogy kettő teremnek  

a lezárásával, és a folyosó lezárásával egy akkora helyiség, raktár alakítható ki, ahol a 

„dr. Csire Géza féle kerámia gyűjtemény” anyagát el tudjuk raktározni. 

A gyűjteményt egy részben kell elhelyezni, szétszedve nincs értéke. A Megyei 

Múzeummal történt egyeztetés során felmerült, hogy látványraktárt kellene kialakítani 

a hátsó pincében a „dr. Csire Géza féle kerámia gyűjtemény” elhelyezésére. Ez annyit 

jelent, hogy egy polcrendszer, ami le van zárva, és nem egy látványos szakmai alapokon  

nyugvó kiállítás kerül belőle berendezésre, hanem a mennyiség, ahogy van, be van 

raktározva, látogatható, és élvezhető formát mutat. Több múzeumnak van ilyen látvány 

raktára. Ez a gyűjtemény dr. Csire Géza lakásának padlásterében volt elhelyezve. Az a 

cél, hogy mind a „dr. Csire Géza féle kerámia gyűjtemény”, mind a Helytörténeti 

Gyűjtemény egy épületben, egy helyen kerüljön bemutatásra megfelelő szakmai módon.  

Emiatt körvonalazódott ez a terv. 

A túloldali pince egy kicsit jobb állapotban van, mint az innenső. 

A turisztikai atrakció az maga az épület, a Földeáki Vendégfogadó. Tovább kell kutatni, 

hogy a Postakocsi állomás hogyan működhetett az épületben, mert az nem látszik 

egyértelműen, hogy milyen funkciók voltak. A betyárok világát is meg tudnánk 

jeleníteni benne.  Cél az, hogy a gyermekeket is meg tudjuk szólítani, s az iskolás 

csoportokat is el tudják hozni, valamint az ország minden tájáról jöjjenek kiránduló 

csoportok, akiknek be tudjuk mutatni ezt a turisztikai komplexumot. 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

A nyitva tartás, ami az előterjesztésben van, megoldható? 

Horváth Sándor pályázati referens 

Ezt a nyitva tartást beintegrálnánk a Művelődési Ház nyitva tartásába. 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Van-e még kérdés, hozzászólás? 

Borbély Ella MKVB tag 

Nagyon jó kezekbe került ez a pályázat, a szakmát bevonva, több oldalt megvizsgálva, 

széleskörű feltárások történtek. Ez teljesen optimális elrendezés lenne. Nagyon jó, hogy 

ha a mosdó lehetősége is megoldódna, hogy ha az idelátogatóknak lenne lehetősége a 

mosdó használatra. Ez mindenképpen fontos dolog. Köszönöm az eddigi munkátokat. 

Horváth Sándor pályázati referens 
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A szakmai munkába Óber Roland és Király Zsuzsanna is bevonásra került, mindenféle 

szempontot igyekszünk szem előtt tartani. 

Basky András polgármester 

dr. Kürti Lászlóval is egyeztettünk. A pályázatokban nagyok sok megkötés van. A 

megkötések jelentős része arról szól, hogy szakmailag olyan dolog jöjjön létre, amit meg 

tudunk valósítani. Ebbe a 200 millió forintba sok minden belefér, de nem minden. 

Horváth Sándor pályázati referens 

Majd hozzuk még az anyagot a testületi ülésre. Június 15-ig kell a pályázatot 

összeállítani és beadni. 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Köszönöm. Van-e még egyéb kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki elfogadja az előterjesztés 

határozat-tervezetét, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

38/2023. (IV. 25.) MKVB hat. 

Pályázat előkészítése a TOP-Plusz-1.1.3-21.  

azonosító számú, „Helyi és térségi turizmusfejlesztés”  

pályázati felhívásra 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Me- 

   zőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottsága el- 

   fogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés hatá- 

   rozat-tervezetét. 

   Határidő: 2023. április 27. 

   Felelős:     MKVB  

 

4./ Napirendi pont 

„BigBlockTv” fesztivál rendezése a Vásártéren 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Érkezett egy kérelem, mely szerint július folyamán szeretnék megrendezni 

Lajosmizsén a „BigBlockTv” fesztivált. Kovács Gábor még sok kérdést feltett ezzel 

kapcsolatban. Mindnyájan szeretnénk, hogy legyen ilyen a városban, de ezek a 

kérdések merülnek fel bennünk. Ezt nagyon jól kell megrendezni, hogy az itt lakók ne 

szenvedjenek csorbát, viszont jó lehetőség arra, hogy sok idegen ember itt tartózkodna, 

ez egy különleges dolog, de a lakosság egy részét érdekli, más részét nem. 

Jó lenne ideengedni, de a havonta megrendezett vásárokon is adódik probléma. Most 

az idelátogatás alkalmával sokkal több embert érint. 

Konkrét terv kellene a parkolásra, mert ott nem fogunk elférni. 2000 embert várnak a 

rendezvényre, kérdés, hogy hol tudnak megállni. A látogatói kocsik ne kerüljenek ki a 

Vásártérre, van-e erre megoldás? Lesz látványosság, de a megközelíthetőségre egy jól 

bevált forgatókönyvet kellene kérni a szervező úrtól. 
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Basky András polgármester 

A szervezők a vásártéren lesznek. Aki nem a találkozóra jön, az nem lesz 

folyamatosan ott. Az a parkoló hely, ami a Vásártéren van, el kell, hogy férjen a 

megjelenő autómennyiség. 

Borbély Ella MKVB tag 

Ez hasonló, mint a Touning Fesztivál. Akkor sem volt abból gond. A Vásártéren 

teljesen jó helyen van. Az, hogy mindent ingyen adjunk oda, az ne úgy legyen. 

Valamennyi pénzt le kellene tenni azért, hogy valaki bemutatja az autóját. 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Itt már kamionos mozgás is lesz. Azt mondom, hogy gondoljuk át. Kellene dolgozni a 

biztonságon és a szervezettségen. Meg kell oldani, meg kell beszélni. Egy városi 

rendezvényhez nem kell mindenkinek a beleegyezését kérni. 

Sápi Tibor MKVB tag 

Ez egy nagyon nagy rendezvény. Mi a biztonsági intézkedés? 

dr. Balogh László jegyző 

A helikopter repüléséhez az engedélyeket nekik kell biztosítani, ha kárt okoznak az 

útban, akkor kell felelős személyt is megjelölni, s fizetni kell. A szükséges engedélyeket 

be kell szerezni. Kár felelősséget ki vállalja. 

Basky András polgármester 

Ilyen rendezvény ez egy óriási felelősség. Az aszfaltot nem kell tönkre tenni ezzel, Ha 

nem járulunk hozzá semmihez, akkor nem haladunk előre. Ezekben a dolgokban 

toleránsnak kell lenni. Kellenek a rendezvények, mert ettől lesz színes a lajosmizsei élet. 

A Horgász tónak is ki kell bírni a rendezvényeket. Meg kell szabni a feltételeket és 

engedni kell.  Ami kérdések felvetődtek, azokkal egyetértek. Ha felvesszük a helyi 

Rendezvény Naptárunkba, akkor a helyszínt ingyen tudjuk biztosítani. A színpadunkat 

oda tudjuk adni nekik. Ha az aszfaltot nem szántják fel, akkor lehet a rendezvényt 

megtartani. A felelősségvállalás fontos. Kérdés, hogy mennyi áramot használnak. 

Kérdés, hogy ezt megfinanszírozzuk-e nekik. Ez a szervezet ilyen rendezvényeket 

szokott csinálni. Határozzuk meg, hogy hozzájárulunk-e, vagy sem, és milyen 

feltétlekkel. 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Mindenki eldönti, hogy felül-e a családjával a séta repülőre, vagy sem. 

Kovács Gábor települési főépítész 

Kell a helikopteres mozgás környezetvédelmi szempontból? 

Basky András polgármester 

Én nem tiltanám meg. 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Az önkormányzat biztosítaná az önkormányzati színpadot. A Kölcsey utca egy része el 

volna zárva, megfelelő biztonsági intézkedések mellett.  Több ezer főre számolnak a 

szervezők, akiknek a parkolási lehetőségeit a rendezők fogják biztosítani. Az elektromos 

áramot, amit használnak, kifizettetjük. 
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Kérdezem, hogy van-e még egyéb kérdés, hozzászólás? Nincs. Kérném aljegyző 

asszonyt, hogy foglalja össze az elhangzott feltételeket. 

Muhariné Mayer Piroska aljegyző 

- a kérelmező előzetesen beszerzi a rendezvény megtartásához szükséges hatósági   

   engedélyeket, (zajszint, sétarepülés stb..), 

-  a rendezvény megtartása alkalmával esetlegesen felmerült és okozott kár megtérítését  

   a kérelmező vállalja, 

- a méréssel alátámasztott felhasznált elektromos áram mennyiségének ellenértékét a  

   kérelmező megtéríti a rendezvény napját követő 8 napon belül Lajosmizse Város  

   Önkormányzata felé, 

-  kérelmező az Almavirág Horgász Egyesületet és a Kölcsey utca érintett szakaszának  

   lakosságát a rendezvény megtartásáról előzetesen értesíti ,  

- az igénybe vett területet eredeti állapotban köteles az önkormányzat részére visszaadni, 

- a polgármester részére be kell mutatni 2023. június 30-ig a látogatók parkolása  

   megoldásának tervezetét.   

 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Köszönöm. Szavazásra teszem fel a kérdést. Aki elfogadja, hogy a Vásártéren 

„BigBlockTv” fesztivál kerüljön megrendezésre az elhangzott feltételekkel, kérem, 

kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

39/2023. (IV. 25.) MKVB hat. 

„BigBlockTv” fesztivál rendezése a Vásártéren 

HATÁROZAT 

 

                              Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

                              kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

                              tületnek, járuljon hozzá a Lajosmizse, 0270 helyrajzi számú  

                    Vásártér területnek a „Big Block TV” fesztivál célú használatához,   

                     a következő feltételekkel: 

 

           - a kérelmező előzetesen beszerzi a rendezvény megtartásához szükséges    

         hatósági engedélyeket, (zajszint, sétarepülés stb..), 

-  a rendezvény megtartása alkalmával esetlegesen felmerült és okozott kár  

     megtérítését a kérelmező vállalja, 

-  a méréssel alátámasztott felhasznált elektromos áram mennyiségének   

     ellenértékét a kérelmező megtéríti a rendezvény napját követő 8 napon belül  

     Lajosmizse Város Önkormányzata felé, 

-  kérelmező az Almavirág Horgász Egyesületet és a Kölcsey utca érintett  

     szakaszának lakosságát a rendezvény megtartásáról előzetesen értesíti ,  

-  az igénybe vett területet eredeti állapotban köteles az önkormányzat részére  

    visszaadni, 

-   a polgármester részére be kell mutatni 2023. június 30-ig a látogatók parkolása  

    megoldásának tervezetét.   
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                   Határidő: 2023. április 27. 

         Felelős:     ÖB 

 

5./ Napirendi pont 

Egyebek 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Pecáztak a hét végén az Iskola-tóban, s feltehetően éjszaka is teszik, a nádasban elbújva. 

Mit lehetne tenni? 

dr. Balogh László jegyző 

Járőrt kellene hívni. 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Van-e még valakinek egyéb kérdése, bejelentenivalója? 

Amennyiben nincs, megköszönöm a jelenlevők részvételét, a mai ülésünket ezennel 

berekesztem 14.20 órakor. 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

  Lukács Józsefné               Borbély Ella 

  MKVB elnök     MKVB tagja 

         jkv. aláírója 

 

 

 

 

 

 

   

     

 

 

 

 

 

 

 


